

## 無衝突礦產宣告

康全電訊為響應全球對衝突礦產的抵制行為，承諾不使用衝突礦產；絕不接受來自於中非地區剛果與鄰近衝突國家所開採的原生礦材，以確保金(Au)、鉭(Ta)、鎢(W)、鈷(Co)、錫(Sn) 等五種金屬，並非來自剛果民主共和國及其鄰近國家受武裝團體控制之礦區所開採。

康全電訊無衝突礦產聲明如下：

康全電訊重申本公司及供應商願共同負起社會與環境保護的責任，絕不接受來自剛果及鄰近衝突地區非法開採之金(Au)、鉭(Ta)、鎢(W)、鈷(Co)、錫(Sn)。

康全電訊供應商必須確保產品不使用來自剛果及其周圍的國家和地區的衝突礦產，下列國家出口之金屬皆不符合「無衝突規範」：

剛果民主共和國(DRC)、盧安達(Rwanda)、烏干達(Uganda)、蒲隆地(Burundi)、坦尚尼亞(Tanzania)、肯亞(Kenya) (聯合國安全理事會認定上述國家皆為剛果礦脈之礦產)。

康全電訊將要求供應商將前述要求傳達給上游供應商，並要求其供應商履行前述聲明。

### Conflict-Free Minerals Policy Statement

As part of our commitment to corporate responsibility and the respecting of human rights, Comtrend supports responsible sourcing of minerals. We are committed to using \*conflict-free minerals by not accepting gold (Au), tantalum (Ta), tungsten (W), cobalt(Co) and tin (Sn) that has originated from militant-controlled mines in the Democratic Republic of the Congo (DRC) or affected neighboring countries.

\* Conflict-free minerals – refer to minerals that through their direct (or indirect) sale do not finance/benefit violent militant groups.

### Comtrend's Declaration on Conflict-Free Minerals

1. Comtrend Corporation assumes responsibility for community and environment protection. Comtrend shall not source gold (Au), tantalum (Ta), tungsten (W), cobalt(Co) and tin (Sn) or their derivatives mined in the Democratic Republic of the Congo (DRC) or nearby areas of conflict.
2. Comtrend Corporation shall seek to ensure that its suppliers do not use conflict minerals originating from the DRC or from surrounding countries and regions, including Rwanda, Uganda, Burundi, Tanzania and Kenya (countries of whom the U.N. Security Council note are global export routes for DRC-mined minerals).
3. Comtrend Corporation shall instruct suppliers to communicate the above-mentioned requirements (1&2) to upstream suppliers and require their suppliers to fulfill the aforementioned declarations.